
RSA Commissie Buurtgroepen

Taak commissie Buurtgroepen
In het Roze Stadsdorp Amsterdam (RSA) zijn buurtgroepen een belangrijk middel om roze 
sociale netwerken in de buurt te ontwikkelen. Iedere buurtgroep heeft een of meerdere 
coördinatoren en organiseert eigen activiteiten.

De commissie Buurtgroepen doet, op basis van de verhalen en de ervaringen van de 
verschillende buurtgroepen, voorstellen en geeft advies hoe een buurtgroep te coördineren, te 
enthousiasmeren en te stimuleren.

De commissie heeft vijf keer vergaderd. Daarnaast heeft zij een keer overlegd met het bestuur, 
een bijeenkomst belegd met een buurtgroep om die nieuw leven in te blazen en een overleg 
georganiseerd met en voor de coördinatoren van de buurtgroepen.

Actieplan

Het actieplan 2023 bestond uit de volgende punten:

• Eenmaal overleg met de coördinatoren van de buurtgroepen.

• Herindelen buurtgroepen

• Stand van zaken van de buurtgroepen bijhouden.

• Twee of drie verweesde buurtgroepen nieuw leven inblazen.

• Opstellen van een begroting.

• Contact met het bestuur.

Coördinatoren-overleg
Op 24 mei vond het jaarlijkse overleg plaats met de coördinatoren van de buurtgroepen. Van 
zeven van de zeventien buurtgroepen waren een of meerdere coördinatoren aanwezig. Naast de
behandeling van de ’Handleiding voor Coördinatoren’ schreven de aanwezigen in koppels op 
wat zij als minpunten ‘klachten’ ervaren, wat zijn de positieve punten, de ‘jubels’ van de 
buurtgroepen. Een levendige en boeiende avond. Deze bijeenkomst voortaan organiseren in de 
april om te voorkomen dat wij op een mooie voorjaarsavond binnen zitten.

Herindelen buurtgroepen
Het plan om de buurtgroepen zodanig in te delen dat hele postcodegebieden onder één en 
dezelfde buurtgroep vallen is maar deels doorgevoerd. Dit omdat, wat als een buurt voelt, niet 
overal strookt met een postcodegebied of omdat de buurtgroep geen wijziging wenste. Wat wel 
is doorgevoerd is dat buurtgroep Grachtengordel Oost, postcode 1017, onderdeel is geworden 
van Centrum-Oost.

De Oostelijke eilanden, die deels bij Centrum-Oost hoorden en deels bij Java- en KNSM-eiland, 
maken nu in hun geheel deel uit van Centrum-Oost. Java-eiland, KNSM-eiland, Borneo en 
Sporenburg functioneren nu als één buurtgroep onder de naam Oostelijk Havengebied.

Stand van zaken bijhouden van de buurtgroepen
Na vergelijk van meerdere lijsten wie coördinator van welke buurtgroep is, is er een eenduidige 
lijst gekomen. Nog vast te leggen wie de eindregie van deze lijst heeft. Wij blijven contact 
houden met de buurtgroepen die min of meer op de achtergrond opereren.

De buurtgroep Helmers- en Kinkerbuurt had geen coördinatoren en er vonden geen activiteiten 
plaats. Net als buurtgroep Pijp en Rivierenbuurt, buurtgroep IJburg en Zeeburger-eiland hebben 
wij deze buurtgroep als ‘verweesd’ aangemerkt.

De deelnemers van de buurtgroep zijn op 31 mei uitgenodigd om met elkaar te overleggen, wat 
zij van een buurtgroep verwachten en hoe zij die samen konden vormgeven. Er waren vijftien 



deelnemers en de geanimeerde avond resulteerde in plannen en drie leden melden zich als 
coördinator. Inmiddels functioneert de buurtgroep.

De ambitie om de deelnemers van nog andere buurtroepen dit jaar bij elkaar te brengen, bleek 
te hoog gegrepen.

Budget
Het is prettig om over een budget te beschikken om de kosten te dekken van de activiteiten, die 
de commissie ontplooit. Die blijken uiterst bescheiden te zijn. Voor de coördinatoren- 
bijeenkomst konden wij samen komen in Post Oost en voor de bijeenkomst voor de Helmers- en 
Kinkerbuurt konden wij van een buurtfunctie gebruik maken. De kosten voor de huur van een 
ruimte komen op een bedrag van € 75,- tot € 100,- per keer. Dat maximaal drie keer per jaar.

Overleg met het RSA bestuur
Op 15 februari is de commissie door het bestuur ontvangen. De diverse onderwerpen, waar de 
commissie zich mee bezig houdt, zijn toegelicht. De aanpak van de ‘verweesde’ buurtgroepen’, 
een meer logisch indeling van de buurtgroepen, en hoe het deelnemers- bestand up to date te 
houden waren de belangrijkste. Het bestuur gaat met de aanpak akkoord. Het overleg is door 
ons gewaardeerd.

Wisseling van de wacht
Lucie Gunsing en David Noordhoff hebben eind 2023 de commissie verlaten.
Bart de Boer is aangetreden. De commissie bestaat nu uit Bart de Boer, Monique Corten, Peter 
Sas (voorzitter). Nieuwe commissieleden worden nog gezocht.
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